
Hej - startede med at dampe sommeren 2014.. og har været fantastisk, og jeg har fået bedre 

lungefunktion siden smøgerne. Synes at det er ubegribeligt at man overhovedet sammenligne damp 

med røg.  
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